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    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-4/2016-20 

Datum:   5. 5. 2016   

 

 

Z A P I S N I K  

11. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 25. 5. 2016 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 18 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko (od 17
05

), Klajnšek Rok, Kavaš 

Andreja, Kobal Aleš (do 19
00

), Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik 

Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak 

Zvonimir, Visočnik Marjana. 

 

Ostali prisotni: 

Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Vanja Jus, Metka Meglič, Janja 

Šijanec, Karmen Purg, Irma Bračko, Maja Krajnc, Leon Budja - strokovne službe, Marijan Frangež - 

podpredsednik nadzornega odbora, Igor Reberc - Center za pomoč na domu, Aleksander Djurič, Maja 

Kmetec - Arriva Štajerska d.d., Miha Glavič - JMSS Maribor, Dragica Turjak - Knjižnica Maribor, 

Alojz Velički - ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče, Jože Šprah - Policijska postaja Rače, Milan Železnik, 

Ivan Kenda - Petrol d.d., Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Župan Marko Soršak je predlagal spremembo dnevnega reda, in sicer, da se točka 14 (Seznanitev s 

poročilom o izvajanju GJS dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Hoče-

Slivnica) uvrsti za točko 3, ostale točke pa se preštevilčijo.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Seznanitev s poročilom o izvajanju GJS dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne 

razsvetljave v Občini Hoče-Slivnica za obdobje 1.4.2015 - 31.12.2015. 

5. Obravnava in potrditev sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve »Pomoč družini 

na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 

6. Seznanitev s Poslovnim poročilom Javnega zavoda Centra za pomoč na domu Maribor za 

leto 2015. 

7. Seznanitev s strokovnimi podlagami za izboljšanje javnega potniškega prometa v Občini 

Hoče-Slivnica. 

8. Obravnava in potrditev Poslovno finančnega načrta 2016 z Letnim načrtom ravnanja s 

stvarnim premoženjem 2016 Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 

9. Obravnava in potrditev Sprememb in dopolnitev Splošnih pogojev poslovanja Javnega 

medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 

10. Obravnava in potrditev Celostne grafične podobe Občine Hoče-Slivnica. 

11. Seznanitev z Letnim poročilom 2015 Mariborske knjižice. 

12. Seznanitev z Letnim poročilom 2015 OŠ Dušana Flisa Hoče. 

13. Seznanitev z Letnim poročilom 2015 OŠ Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru. 

14. Seznanitev z informacijami o trendih varnostnih pojavov na območju Občine Hoče-Slivnica 

v letu 2015. 

15. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o grbu in zastavi 

Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

16. Soglasje k imenovanju direktorja zavoda Zdravstveni dom dr. Adolfa Drolca Maribor. 

17. Obravnava in potrditev sklepa o uveljavljanju predkupne pravice na zemljišču parc. št. 

397/30, k.o. Slivnica. 

18. Pobude in vprašanja. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 

 

4. TOČKA 
SEZNANITEV S POROČILOM O IZVAJANJU GJS DOBAVE, POSTAVITVE, VZDRŽEVANJA IN 

IZVAJANJA JAVNE RAZSVETLJAVE V OBČINI HOČE-SLIVNICA  

ZA OBDOBJE 1.4.2015 - 31.12.2015 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik podjetja Petrol Ivan Kenda.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s poročilom o izvajanju GJS dobave, 

postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Hoče-Slivnica za obdobje 

1.4.2015 - 31.12.2015. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K CENI SOCIALNO VARSTVENE 

STORITVE »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Centra za pomoč na domu Igor Reberc.  

 

Stališča sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in član Odbora za finance 

Jožef Merkuš. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve 

»Pomoč družini na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

6. TOČKA 

SEZNANITEV S POSLOVNIM POROČILOM JAVNEGA ZAVODA CENTRA ZA  

POMOČ NA DOMU MARIBOR ZA LETO 2015 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Centra za pomoč na domu Igor Reberc.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil Poslovnim poročilom Javnega zavoda 

Centra za pomoč na domu Maribor za leto 2015. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

7. TOČKA 

SEZNANITEV S STROKOVNIMI PODLAGAMI ZA IZBOLJŠANJE JAVNEGA 

POTNIŠKEGA PROMETA V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev sta podala predstavnika podjetja Arriva Maja Kmetec in Aleksander Djurič.  

 

Razpravljali so člani sveta: Janko Jurgec, Srečko Ornik, Matjaž Strnad, Anton Obreht in Bojan Mlaj. 

 

Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala predstavnika podjetja Arriva Maja Kmetec in Aleksander 

Djurič. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s strokovnimi podlagami za izboljšanje 

javnega potniškega prometa v Občini Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2016 Z LETNIM 

NAČRTOM RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 2016 JAVNEGA 

MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik JMSS Maribor Miha Glavič.  

Stališča sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in član Odbora za finance 

Jožef Merkuš. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrt 2016 z Letnim načrtom 

ravnanja s stvarnim premoženjem 2016 JMSS Maribor. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SPREMEMB IN DOPOLNITEV SPLOŠNIH POGOJEV 

POSLOVANJA JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik JMSS Maribor Miha Glavič.  

Stališča sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Statutarno 

pravne komisije Anton Obreht. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k Spremembam in dopolnitvam Splošnih 

pogojev poslovanja JMSS Maribor, ki jih je dne 1. 2. 2016, na svoji 4. redni seji, sprejel 

Nadzorni svet JMSS Maribor. 

Spremembe in dopolnitve Splošnih pogojev poslovanja JMSS Maribor se objavijo v 

Medobčinskem uradnem vestniku po tem, ko je podano soglasje Mestnega sveta Mestne 

občine Maribor in vsaj še enega občinskega sveta preostalih občin ustanoviteljic JMSS 

Maribor 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV CELOSTNE GRAFIČNE PODOBE  

OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal direktor občinske uprave Peter Cokan.  

 

Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednica Odbora za 

kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica Odbora 

za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, član Odbora za finance Jožef 

Merkuš in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Celostno grafično podobo Občine Hoče-Slivnica. 
 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

11. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2015 MARIBORSKE KNJIŽICE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala direktorica Knjižnice Maribor Dragica Turjak.  

 

Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič. 

Na vprašanja iz razprave je odgovorila direktorica Knjižnice Maribor Dragica Turjak. 
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Župan Marko Soršak je vprašal, ali je možno pridobit podatek, koliko ljudi, ki obiskujejo knjižnico v 

Hočah je iz Občine Hoče-Slivnica in koliko iz drugih občin. 

Podan bo pisni odgovor s strani knjižnice. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 10:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2015 Mariborske 

knjižnice. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

12. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2015 OŠ DUŠANA FLISA HOČE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2015 OŠ Dušana Flisa 

Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

13. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2015 OŠ FRANCA LEŠNIKA-VUKA  

SLIVNICA PRI MARIBORU 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica Anton Obreht. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 12:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2015 OŠ Franca 

Lešnika Vuka Slivnica pri Mariboru. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

14. TOČKA 

SEZNANITEV Z INFORMACIJAMI O TRENDIH VARNOSTNIH POJAVOV NA OBMOČJU 

OBČINE HOČE-SLIVNICA V LETU 2015 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Policijske postaje Rače Jože Šprah. 

 

Razpravljali so člani sveta: Jožef Merkuš. 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril predstavnik Policijske postaje Rače Jože Šprah. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 13:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z informacijami o trendih varnostnih 

pojavov na območju Občine Hoče-Slivnica v letu 2015. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

15. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA 

O GRBU IN ZASTAVI OBČINE HOČE-SLIVNICA - po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Vanja Jus. 

 

Stališče je podal predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 14:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

grbu in zastavi Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

16. TOČKA 

SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORJA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM DR. ADOLFA 

DROLCA MARIBOR 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 15:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k imenovanju prim. asist. dr. Jerneja 

Završnika, dr. med. spec. za direktorja zavoda Zdravstveni dom dr. Adolfa Drolca Maribor za 

mandatno dobo 4 let z možnostjo ponovnega imenovanja. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

17. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UVELJAVLJANJU PREDKUPNE PRAVICE NA 

ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 397/30, K.O. SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Obrazložitev je podal tudi župan 

Marko Soršak. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 16:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejeme Sklep o uveljavljanju predkupne pravice na 

zemljišču parc. št. 397/30, k.o. Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
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18. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

 

ROK KLAJNŠEK 

1. Podal je pobudo za postavitev table na Orehovi cesti, ki bi opozarjala na izvoz proti avtocesti in 

letališču. 

 

2. Podal je pobudo, da bi na Hotinjski cesti (pri hišni številki 108) postavili ležeče policaje ali 

elektronsko tablo, ki kaže hitrost bližajočega vozila in voznika opozarja na prekoračitev, kajti vozniki 

ne upoštevajo omejitev hitrosti. 

 

SREČKO ORNIK 

1. Postavil je vprašanje, zakaj g. Mernik iz Hudourniške ulice 17 v Radizelu s strani občine še ni dobil 

odgovora glede obračuna priključka na kanalizacijo?  

 

2. Na prejšnji seji je postavil vprašanje, kaj se dogaja s kanalizacijo v ulici Milke Volk in 

Vinogradniški in prosi za odgovor.  

 

MARTINA RAUTER 

1. Postavila je vprašanje, kdaj  in kako se bo pristopilo k umirjanju prometa v Sršakovi in Kotnikovi 

ulici, kjer so table z omejitvijo hitrosti 10km/uro in otroci na cesti. Prebivalci predlagajo, da se pripravi 

nekaj predlogov in se posredujejo v javno razpravo. 

 

2. Postavila je vprašanje glede posredovane Strategije poletnega tabora. Glede na to, da je bila 

strategija posredovana 23. maja in v njej piše, da se bodo prijave začele zbirati 15. maja jo zanima, kaj 

se v zvezi s tem trenutno dogaja. 

 

3. Postavila je vprašanje, ali obstaja zapisnik Otroškega občinskega sveta oz. če so kje zbrana mnenja, 

ki so jih podali mladi, ker vsebine ne pozna? 

 

ZDRAVKO ČUFAR 

1. Postavil je vprašanje, zakaj se pošta v Slivnici imenuje Orehova vas, če je sedež pošte v Slivnici? 

Predlagal je, da bi občina dala pobudo za preimenovanje pošte. 

 

Župan MARKO SORŠAK 

Vprašanje št. 1 - Zdravko Čufar 

Ime pošte ostaja enako predvsem zaradi stroškov, ki bi nastali s spremembo naslova na dokumentih 

vseh občanov. 

Na pošto bo posredovano vprašanje, kako je s spremembo naslova pošte.  

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in ob 
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sejo zaključil. 

 

Zapisala:                                                      Župan  

Metka Oberlajt                                    Marko Soršak  


